



23.1.2023

Vero-osasto
Reetta Varjonen-Ollus

TYÖNANTAJASUORITUSTEN VÄHIMMÄISMÄÄRÄN LASKENTA VEROVUODELLE 2023

Ennakonpidätysten vähimmäismäärä

Ennakonpidätysten vähimmäismäärät on laskettu siten, että verovuoden 2022 kuukausikohtaisia ennakonpidätyksiä on korotettu 3,0 prosentilla huomioiden myös edellisvuoden poikkeavat ilmoitustapahtumat.

Ennakonpidätysten kuukausikohtainen vähimmäismäärä:

2023	Euroa
Helmikuu	2 626 000 000
Maaliskuu	2 642 000 000
Huhtikuu	2 807 000 000
Toukokuu	2 846 000 000
Kesäkuu	2 722 000 000
Heinäkuu	3 100 000 000
Elokuu	2 908 000 000
Syyskuu	2 670 000 000
Lokakuu	2 731 000 000
Marraskuu	2 736 000 000
Joulukuu	2 778 000 000
2024	
Tammikuu	3 144 000 000
Yhteensä	33 710 000 000

Työnantajan sairausvakuutusmaksun vähimmäismäärä

Työnantajan sairausvakuutusmaksun kuukausikohtainen vähimmäismäärä on laskettu Kansaneläkelaitoksen vuoden 2022 työnantajan sairausvakuutusmaksun perusteena olevan palkkasumman pohjalta. Vuoden 2023 vähimmäismäärät perustuvat palkkasumman 3,3 prosentin kasvuarvioon.

Työnantajan sairausvakuutusmaksun kuukausikohtainen vähimmäismäärä:

2023	Euroa
Helmikuu	122 074 000
Maaliskuu	121 698 000
Huhtikuu	130 482 000
Toukokuu	134 947 000
Kesäkuu	128 567 000
Heinäkuu	156 446 000
Elokuu	149 567 000
Syyskuu	126 447 000
Lokakuu	128 728 000
Marraskuu	126 490 000
Joulukuu	126 979 000
2024	
Tammikuu	117 967 000
Yhteensä	1 570 392 000